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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2018-09-12 

Plats:   Orrliden 

 

Närvarande  Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Roger Gill 

Ulrika Kårefjärd 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande:  

 

  

  

1. Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet öppnat.  

 

2. Dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående protokoll  
a. ”Happenings” under jubileumsåret 

Arbetsgruppen behöver komma igång och Maria skickar ut en kallelse 

till första veckan i oktober. 

I övrigt godkändes föregående mötesprotokoll och lades till handlingarna. 

 

4. 100-åringen 
Arbetet pågår för fullt och mer foton jagas samt ytterligare sponsorer. 

Pingvinen är nu bokad för 100-årsfesten. Datum blir lördag 26/10 2019. 

Umpa-bumpa och band inför kvällen ska bokas samt en konferencier. Vi kollar 

runt lite och återkopplar vid nästa möte. 

Gubbklubben har sin 70-årsfest med kräftskiva, i Skjulstastugan, den 31/8 

samma år. 

 

5. Ordförandens punkt 
Alf har fått tips på möjligheter att söka anläggningsstöd. Tex att se till att det 

finns pingisbord för att få bidrag för den verksamheten. 

I övrigt inget att rapportera. 
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6. Nya Orrliden 
De har lagt två lager grus färdigt, ett förstärkningslager och ett bärlager. De 

har grävt ner fundamenten till belysningen och denna vecka kommer 

elektrikerna och påbörjar sitt arbete. De bad oss, som förening, bestämma hur 

vi vill att belysningen ska styras. Maria kollar runt lite för att se hur andra 

anläggningar styr sin belysning. 

En Skogstorpsbo med tillgång till drönare har fotat byggnationen från ovan 

och vi kommer att få tillgång till bilderna han tagit och kommer att ta under 

resans gång. 

Vad gäller klubbhuset så har vi nu fått ett första förslag men enligt de regler 

och bestämmelser som finns i området så får vi tyvärr inte bygga i två 

våningar. Mer förslag är på gång. 

Värmepumpen som vi har är bara dimensionerad för den yta vi har idag och 

därmed behöver det borras ett hål till och ytterligare en varmvattenberedare 

behöver installeras. Beräknas kosta ca 200 00kr. 

Kommunen vill komma igång med skrivning av kontrakt för skötseln av Orrliden 

och de vill ha en talesperson från styrelsen/föreningen. Styrelsen beslutar att 

Roger och Alf blir kontaktpersonerna i arbetet. 

 

7. Konsulentens rapport  

a. Förtidsröstning 

Det har varit stort intresse för förtidsröstningen och hela 922 personer var 

här och röstade. En bra aktivitet som samlar både Skogstorpsbor och 

andra till vår anläggning. Alla har gjort en bra insats i arbetet och ett 

extra tack till Maria som satt varje pass. 

b. GDPR 

Nina tar fram en dokumentation kring GDPR för föreningen. 

c. Säkerhet Orrliden 

Larm och kameror behöver installeras på Orrliden och Certego har varit 

här och kommer lämna en offert inom kort. 

 

• Maria ber Alf kontrollera med Uppsala Akademiska om det är möjligt att 

fortsätta träna på Vretasidan även nästa år. 

• De avbytarbås vi tidigare haft beslutar vi att inte ställa tillbaka vid stora 

plan, men är det någon annan förening som vill ta över dem. 

• Det är en föreningsträff med EEM den 16/10 och Alf och Maria 

representerar föreningen. 

• Micke åker iväg på Bingoalliansens möte imorgon. 

• Vi har fått erbjudande om att dra in fiber till fastigheten. Den här gången 

är det Stadsnätsbolaget som erbjuder. Det vore en stor fördel att få in det i 

fastigheten men vi kollar med Kommunen om vi kan gå med på deras 

inkoppling i skolan. Maria kollar även upp möjligheten via 

Stadsnätsbolaget. 
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• Maria har fått två mail om olika bidragsfonder från Svenska 

Fotbollförbundet. En där kommunen kan söka och en där vi själva som 

förening kan söka. 

• Det är en kunddag, för EEM och Kommunfastigheter, den 29/9 i Parken 

Zoo men vi har valt att avstå deltagande. 

• Inbjudan om att delta på en dag om Professionell Idrott den 1/10 men vi 

avstår att skicka deltagare. 

• Nytt fönster är nu beställt via Karl Hedin och det blir ett fast fönster. 

Leverans v41. 

• Vi har vaktmästaren kvar till och med sista september men vi har 

fortfarande matcher kvar en bit in i oktober. Vi ser över möjligheten att 

köpa in på timmar resterande tid på hösten. 

• Klubbstugan är uthyrd under tre kvällar till ett företag som informerar om 

solenergi. Boende i Skogstorp kommer att få information hemskickat. 

Solenergi kan även vara något för oss i föreningen då vi har sol på 

byggnaden hela dagen. 

 

8. Jämställdhetsarbete  
Ulrika har varit i kontakt med Conny på Sörmlandsidrotten och hon har fått 

kontaktuppgifter till Love Swartz på Sörmlandsidrotten. 

Vi har även fått erbjudande om att gå på utbildning rörande Civilkurage där 

Micke Danielsson är kursledare. Ulrika tänker gå på den och alla våra ledare 

och föräldrar har fått inbjudan utskickat. 

 

9. Ekonomi  
Ekonomin ser stabil ut. 

 

10. Verksamhetsfrågor  
 

a) Ungdom 

Det går bra för våra ungdomslag och den sista matchen går 13/10. 

Ungdomsavslutningen kommer gå av stapel söndag 14/10. Vi behöver 

speaker och prisutdelare och ser gärna att herrlaget är med och delar ut 

priser. 

 

b) Senior 

Herrarna går bra i serien. Av 15 spelade matcher är samtliga vinster och vi 

hoppas det fortsätter så vi går upp en division till nästa år. 

 

c) Arrangemang 

1. Valborg  

Arrangemanget genomfört. 

2. Midsommar 

Arrangemanget genomfört. 
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3. Skogstorpsdagen 

Arrangemanget ställs in i år. 

 

11. Skrivelser  
Inget inkommet. 

 

12. Övriga frågor  
Vi har fått en översvämning under klubblokalen sedan inkopplingen av nya 

ledningar mot Hållsta skulle göras. Allt kopplades på via fel ledningar så det 

fullkomligen sprutade vatten under ettans omklädningsrum. Inget som syntes 

inomhus men hördes och upptäcktes även utomhus då det runnit i över 12 

timmar och syntes på backen utanför omklädningsrummet. Kommunen ska 

komma hit och öppna upp golvet för att se hur stor skada det är. 

 

13. Nästa möte  
Nästa möte är tisdag 9/10 kl. 18:00 på Orrliden. 

 

14. Mötets avslutning  
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Alf Svensson 


